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Z	  Á	  P	  I	  S	  	  	  	  
	  

z	  5.	  jednání	  Komise	  sportu	  při	  Radě	  města	  Mariánské	  Lázně	  
(operativní	  komise	  –	  určení	  pořadí	  nejlepších	  sportovců)	  

	  
Datum	  konání:	   	   21.05.2015	  od	  14	  hod.	  
	  
Místo	  konání:	   	   Městský	  úřad	  –	  malá	  zasedací	  místnost	  
	  
Přítomni:	   Ing.	  Jan	  Budka,	  Pavel	  Knára,	  Jiří	  Dubský,	  Jan	  Fišák,	  Monika	  Preibischová,	  Bc.	  Štěpánka	  

Denková	  	  
	  
Nepřítomni:	  	   Vladimír	  Černý	  –	  písemně	  omluven,	  Jaromír	  Prančl	  
	  
Hosté:	   1.	  místostarosta	  Martin	  Hurajčík,	  Václav	  Větrovský	  
	  
	  
Program	  jednání	  Komise	  sportu:	  
	  
Předseda	  Komise	  sportu	  přivítal	  1.	  místostarostu,	  tajemnici	  komise,	  novináře	  pana	  Větrovského	  i	  ostatní	  členy	  
Komise	  sportu.	  
	  
Po	  zahájení	  jednání	  se	  přistoupilo	  k	  minulému	  zápisu	  a	  k	  hodnocení	  konané	  akce:	  Ples	  sportovců.	  Rozpočet	  na	  
tuto	  akci	  (40.000,-‐-‐)	  byl	  překročen	  o	  20.000,-‐-‐,	  tuto	  částku	  poskytla	  jako	  sponzorský	  dar	  firma	  Veolia	  Energie	  
Mariánské	  Lázně,	  s.	  r.	  o.	  Příští	  rok	  by	  se	  mělo	  začít	  s	  přípravou	  této	  akce	  dříve	  a	  mělo	  by	  se	  více	  zapojit	  město	  
Mariánské	  Lázně.	  Podrobnosti	  se	  budou	  muset	  ještě	  upřesnit.	  
	  
Předseda	  komise	  požádal	  členy	  o	  zamyšlení	  se	  nad	  určitými	  body	  v	  Pravidlech	  (např.	  snížení	  příspěvku	  na	  
jednoho	  člena,	  snížení	  15%	  podílu	  mládeže	  do	  20	  let,	  …)	  do	  příštího	  jednání	  komise.	  Pravidla	  budou	  též	  rozeslána	  
všem	  sportovištím,	  která	  odevzdají	  své	  připomínky	  nejdéle	  do	  konce	  června	  tajemnici	  Bc.	  Denkové.	  
	  
Před	  zahájením	  jednotlivých	  kontrol	  si	  komise	  na	  příštím	  jednání	  upřesní	  způsob	  kontroly,	  a	  co	  se	  bude	  
konktrétně	  kontrolovat	  i	  jak	  se	  bude	  kontrolující	  osoba	  prokazovat.	  
	  
Komise	  byla	  usnášení	  schopná	  v	  počtu	  pěti	  členů.	  
Proběhlo	  hlasování	  pro	  schválení	  Jednacího	  řádu	  Komise	  sportu	  Města	  Mariánské	  Lázně:	  	  

Hlasování:	  	   Ing.	  Jan	  Budka	   	   	   ano	   	  
	   	   Pavel	  Knára	   	   	   ano	  
	   	   Jiří	  Dubský	   	   	   ano	  
	   	   Jan	  Fišák	   	   	   ano	  
	   	   Mgr.	  Monika	  Preibischová	   ano	   	  

Všichni	  přítomní	  schválili	  Jednací	  řád.	  Schválení	  Jednacího	  řádu	  bude	  posláno	  na	  vědomí	  RM	  a	  sportovištím.	  
	  
Člen	  Jan	  Fišák	  přednesl	  komisi	  své	  návrhy.	  Komise	  bere	  tyto	  návrhy	  na	  vědomí,	  bohužel	  TJ	  Lokomotiva	  nemá	  
dostatečné	  finanční	  prostředky	  pro	  realizaci	  těchto	  návrhů.	  Možné	  další	  jednání	  s	  Městem	  Mariánské	  Lázně.	  
	  
Komise	  sportu	  akceptovala	  informační	  dopis	  TJ	  Lokomotivy	  o	  akci,	  která	  proběhla	  mimo	  termín	  uvedený	  ve	  
Smlouvě	  o	  poskytnutí	  příspěvku	  na	  sportovní	  aktivitu	  z	  rozpočtu	  Města	  Mariánské	  Lázně.	  TJ	  Lokomotiva	  bude	  



 

 

 

Městský úřad Mariánské Lázně 
Odbor školství 

adresa: Městský úřad Mariánské Lázně, Ruská 155, 353 01 Mariánské Lázně 
telefon: 354 922 111, fax: 354 623 186, e-mail: muml@marianskelazne.cz 

 

 
 
obeslána	  dopisem,	  upozorňujícím	  na	  možné	  krácení	  dotace,	  pokud	  příště	  opět	  nebude	  řádně	  zažádáno	  o	  změnu	  
termínu	  dle	  Pravidel.	  Dopis	  podepíší	  1.	  místostarosta	  a	  předseda	  komise.	  
	  
Předseda	  komise	  přednesl	  dotaz	  Ing.	  Tesaře,	  Budo	  –	  Club	  Mariánské	  Lázně,	  zda	  by	  klub	  splňoval	  podmínky	  pro	  
žádost	  o	  systémovou	  podporu.	  Komise	  sportu	  není	  přesvědčena,	  že	  by	  Budo	  –	  Club	  tyto	  podmínky	  splňoval,	  
neúčastní	  se	  žádné	  vrcholové	  soutěže	  na	  republikové	  úrovni.	  Ovšem	  podání	  žádosti	  nechává	  na	  Budo	  –	  Clubu.	  	  
	  
Komise	  dále	  akceptuje	  rozhodnutí	  Athletic	  Clubu	  odmítnutí	  dotace	  na	  doskočiště	  a	  stojany	  pro	  skok	  o	  tyči	  
40.000,-‐-‐.	  Celkový	  rozpočet	  této	  investice	  je	  599.346,-‐-‐.	  Komise	  sportu	  doporučuje	  zařadit	  tuto	  investici	  k	  řešení	  
pro	  SPRÁVU	  MĚSTSKÝCH	  SPORTOVIŠŤ	  p.	  o.	  
	  
Během	  jednání	  přednesl	  1.	  místostarosta	  pan	  Hurajčík	  návrh	  nových	  webových	  stránek	  pro	  sport	  ve	  městě	  (SMS,	  
sportoviště).	  Informoval	  o	  probíhající	  situaci	  v	  TJ	  Slovan,	  o	  výběrovém	  řízení	  na	  ředitele	  SPRÁVY	  MĚSTSKÝCH	  
SPORTOVIŠT	  a	  o	  novém	  výboru	  HC	  Mariánské	  Lázně.cz.	  
	  
Členové	  komise	  diskutovali	  o	  finančních	  prostředcích	  na	  divizi	  mužů	  a	  Ligu	  dorostu.	  Na	  příští	  jednání	  pozvat	  FC	  
VIKTORIA.	  Jednání	  o	  možnostech	  financování.	  Pan	  Dubský	  zjistí	  podrobnosti.	  
	  
Ing.	  Budka	  informoval	  o	  plánované	  výstavbě	  tribuny	  na	  Viktoria	  stadionu.	  V	  jednání	  2	  návrhy.	  Dne	  26.05.2015	  ve	  
13	  hod	  další	  schůze	  na	  MěÚ	  ML.	  Požádal	  pana	  Dubského	  o	  zastoupení	  na	  tomto	  jednání.	  Komise	  tuto	  informaci	  
bere	  na	  vědomí.	  
	  
Dále	  rozdal	  členům	  náplň	  práce	  pro	  sport	  v	  ML,	  tajemnice	  komise	  označí	  činnosti,	  které	  zastává	  a	  toto	  rozešle	  
všem	  členům	  a	  1.	  místostarostovi.	  Je	  zde	  souvislost	  s	  výběrovým	  řízením	  na	  vedoucího	  SMS.	  	   	  
	  
Příští	  jednání	  Komise	  sportu:	   čtvrtek	  04.06.2015	  ve	  14	  hod	  malá	  zasedací	  místnost	  MěÚ	  
	  
Program:	   	   	   Výsledek	  HC.	  ML,	  FC	  VIKTORIA	   	  
	   	   	   	   Systémová	  podpora	  
	   	   	   	   Pravidla	   	  
	   	   	   	   Koncepce	  sportu	  
	   	   	   	   Kontroly	  
	   	   	   	   Různé	  
	  
	  
	   	  
	  
V	  Mariánských	  Lázních	  dne	  26.05.2015	  
Zapsala:	  Bc.	  Štěpánka	  Denková,	  tajemnice	  Komise	  sportu	   	   	   	   	   	   	   	  
	  
	  
	  
	  
Ing.	  Jan	  Budka	  
předseda	  Komise	  sportu	  


